
Guovdageainnu meahcceguovddáš – Styrets årsmelding 2024 - 2025

Guovdageainnu meahcceguovddáš årsmøte var 18.03.2024.

Styret
Svein Lund
Kirsten Ellen Marie Hætta
Elias Paul Danielsen
Karen Lovise Siri Stångberg
Marit Eira Murud
Karen Lovise var valgt inn for et år, men ba om å få gå ut av styret før året var 
gått. Inn i
hennes sted kom varamedlem Oddbjørg Hætta Sara som fast styremedlem. 
Karen Lovise gikk
inn på varaplass.
Varamedlemmer:
1. Kari Mulder
2. Maret Heatta
3. Oddbjørg Hætta Sara
4. Ellen Inga M. Sara
Styremedlemmer og varamedlemmer på valg: Maia Hætta, Kari Mulder, Maret 
Heatta. I
tillegg er styremedlemsplassen som Oddbjørg er inne i som vara på valg.

Det er avholdt 10 styremøter. Styremøtereferater finnes her: http://meahcci.info/
stivraref.htm

Et felles senter for natur, kultur og verdensarv
Forprosjektet er gjennomført, og nå står man foran å sette i gang 
hovedprosjektplanen. Styret har rapportert til alle som har bevilget støtte til 
forprosjektet. Hovedprosjektet har stoppet opp, blant annet på grunn av at det 
ikke er avklart med kommunen om lokaler. Det er avholdt et møte med 
styringsgruppen den 11.12.2024, der temaene var hvordan man ser for seg å 
jobbe videre med prosjektet. I tillegg har det vært avholdt styringsgruppemøter 

den 3. og 17. juni.
Innspill fra finansiører går ut på at søknadene må være mye mer detaljerte enn 
det vi har presentert hittil, og det betyr at vi må vite blant annet hvilke lokaler vi
får tilgang til.

Kulturhuset
Styret har meldt inn til kommunen behov og innspill for fremtidig bruk av 

kulturhuset, etter åpen invitasjon fra kommunen. Det har det ikke kommet noen 
tilbakemelding på.



Arbeid med utstillinger
Vi har oppnevnt fire grupper som skal arbeide med hvert sitt tema. Det er 
arrangert to møter for gruppene, med felles diskusjon, der det har kommet fram 
mange gode ideer. Gruppene skal nå levere sine forslag til styret i løpet av mars.

Kurs
Garnfiske (08.-09.06.)
Artsdatabanken (14.-15.06.)
Medisinplanter (18.08)
Soppkurs med flere nye deltakere. (24.08.)
Fisk- og plantekurs (31.08 – 01.09.) Avlyst pga få påmeldinger.

Annen aktivitet
Geologiens dag var planlagt å arrangeres den 07.09.2024. Tanken var å vise 
frem mineralutstillingen, samt å få de bedriftene som er i aktivitet i Kautokeino 
med mineralleting om å komme og presentere det de gjør her i området. Etter 
litt frem og tilbake avlyste vi det vi hadde planlagt, siden for få av selskapene 
kunne svare positivt på invitasjonene vi sendte ut i juni måned. Folkemøte 

25.01.2025 om mineralselskapenes planer i Kautokeino, men uten 
leteselskapene.
Dette er det utsatte geologiens dag, men også uten vår egen mineralutstilling.

Vi har deltatt på «Lys mellom husan», et prosjekt av Finnmark 
fotballkrets, på inspirasjonskveld 17. april, og på «Treffpunkt» og «Torgdag» 
den 5. og 6. juni. På torgdagen arrangerte vi quiz med natur som tema. Både 
barn og voksne deltok. Formålet med å delta var å bli mer synlig for et nytt 
publikum.

Deltatt på møte mai 2024 og seminar november 2024 med Historjasearvi; 
«Meahcci dat addá».

Deltatt på kommunens folkemøte, fornyelse av kommuneplanens 
samfunnsdel, mai 2024.

Meahcceguovddáš fikk kjøpt en flott elvebåt til gi-bort-pris, og ved hjelp 
av streikende akademikere ble den smurt og behandlet. Båten er tilgjengelig til 
bruk for alle medlemmer i Meahcceguovddáš.

Svein Lund har ved et par tilfeller postet på Facebook angående stedsnavn
og landskapsnavn og fått god respons på dette. Det viser at lokalbefolkning mer 
enn gjerne deler av sin kunnskap blant annet på dette området.

Márkanbálggis 

(samarbeid med Historielaget)
Lederne i meahcceguovddáš og historjasearvi har hatt møte og fått avklaringer 
for hva historjasearvi øsnker å ha med i en márkanbálggis.



Hjemmesiden
Nettsiden meahcci.info oppdateres fortløpende om styrearbeid og andre aktuelle
saker. Det pågår også hele tida forbedringer av informasjonen om 
naturmangfold og naturbruk i Guovdageaidnu.
Vi har ikke kunnet gjennomføre den planlagte konverteringen av hjemmesida til
nytt format pga mangel på penger.

Økonomi
Økonomi og inntekter er en utfordring som setter begrensninger for muligheter 
og aktiviteter. Det bør jobbes aktivt fremover for å styrke økonomien.
Vi søkte og fikk midler fra Sametinget til arrangement i forbindelse med 
språkuken i oktober, men hadde ikke tid og ressurser til å jobbe med det vi 
hadde søkt midler til – samtale om notfiske.

Meahcceguovddáš jahkeplána / årsplan 2025 – 2026

Jahkeplána galgá oanehaččat čujuhit máid meahcceguovddáš ja 
meahcceguovddáš stivra galgá doaimmahit boahttevaš jagi.
Årsplanen skal kortfattet vise hva meahcceguovddáš og styret for 
meahcceguovddáš skal jobbe med det neste året.

1. Ásahit meahcce/kultuvra/máilmmiárbbiguovddáža.
Etablering av et senter for natur/kultur/verdensarv.
- Avklare lokale
- Igangsette hovedprosjekt

2. Kursadoaimmat / Kursvirksomhet
Plánet ja čađahit muhtin kurssa boahttevaš jagi.
Planlegge og gjennomføre et antall kurs i løpet av året 2025.

3. Márkanbálggis / Bygdeløypa
Kulturbálggis mas sáhttá oahppat Guovdageainnu luonddu, kultuvrra ja 
historjjá. Bargat viidásit dáinna.
Kultursti der man kan få vite om natur, kultur og historie i Kautokeino.
Jobbe videre med dette.

4. Geologiijabeaivi / Geologiens dag.

5. Čájáhusat ja fáddádeaivvadeamit / Utstillinger og temamøter
- Grupper for utstillinger
- Seminar om naturforvaltning


